
 

 

 
 

Ptuj, 17. junij 2024 
 
 
Svetniško vprašanje  
 
 

 
Koliko sredstev je bilo s strani države namenjeno koncesionarjem za vzdrževanje oziroma 
sanacije vodotokov v Mestni občini Ptuj v zadnjih 10 letih.  
 
Prosim za seznam po letih.  
 
 
Obrazložitev: 
 
Občani Mestne občine Ptuj se pogosto obračajo na nas zaradi neurejenih 
nabrežin vodotokov v naši občini. V preteklosti smo imeli tudi poplave.   
Problematika traja že vrsto let.  
Zanima me ali se sredstva na teh postavkah povečujejo.   
 
 
 
 
Andrej Lazar 
Mestni svetnik,  svetniška skupina SD 


